
Thank you for your purchase of this Snow Peak product.
This set contains Pack & Carry Fire Place, Base Plate, Grill Bridge, Grill Net and Carrying Case.
For safe, long term use, please read manual before using these products and store manual for safe keeping. Please be sure to check set contents and user manual before 
using your kit outdoors. If you have any questions or concerns with this product, please contact Snow Peak before use. 

□ Campfires can be dangerous if products are used incorrectly or outside of the recommended use. Please refer to individual safety instructions for each item included in 
this kit. Our products are designed for safety, but to avoid danger for users or other persons and your assets, we instruct that each user read this manual carefully before 
use.

□ Please check with local government or management before using the Pack & Carry Fire kit for a campfire in public spaces such as parks, near rivers, campsites, etc. 
□ Do not use product for campfires where it is forbidden to do so.

Set contents
Pack & Carry L Fireplace×1
Fireplace Base Plate L×1
Fireplace Grill Bridge L×1
Fireplace Grill L×1
Fireplace Bag L×1

Fireplace Grill Bridge L Fireplace Base Plate L

Fireplace Grill L

Fireplace Bag L

Pack & Carry L Fireplace

Spec

Precautions for safety use. For your safety please read this manual before use. Precautions for safety use. 

 : Could easily result in a serious accident or death.Danger
Pack & Carry L Fireplace
□ Do not use indoors, in vehicles or in tents. This product is designed exclusively for outdoor use.

 : Misuse could result in serious injury or death to the user.Warning
Pack & Carry L Fireplace
□ Please remove all flammable items from the area in which you wish to have your campfire. Do not use on dry grass as it may spread fire.
□ Use this product on flat ground. If the product is used on an incline or in a position that is precarious, the product may tip over. Please check that product is stable 

before use.
□ Do not use this product under strong wind conditions. Immediately discontinue use if winds become too strong.
□ Product is very hot during and after use, please use caution. Keep careful watch on the fire and surrounding areas. Keep children away from campfire. 
□ Do not move the product while in use as a campfire as it is very dangerous. 
Fireplace Base Plate L
□ Please ensure all 4 legs of the Pack & Carry Fireplace L are set steadily on the ground.
□ If you use the product on unstable ground, the Pack & Carry Fireplace L may tip over or Base Plate may bend. 
Fireplace Grill Bridge L
□ This product is designed for use with the Pack & Carry Fireplace L. Do not use as an individual product.
□ Be sure to adjust the height of the grill before cooking food and avoid height adjustments while cooking. 
□ Use dry, heat resistant gloves when adjusting the height of this product or adding firewood/charcoal. Do not use wet, thin gloves or chemical fiber gloves as these 

can burn and cause injury.
□ Do not use unstable cookware with this product. Awkward or tall cookware may tip over if used with this product. 
□ This product is very hot during and after use. Please use caution and keep children away from product. 
Fireplace Grill L
□ The product is very hot during and after use; please use caution. Keep a careful watch on the fire and surrounding areas. Be careful of burns and keep children 

away from the product.
□ Please wear dry, thick gloves when moving the grill or refueling the fire. Wet, thin, or synthetic fiber gloves may cause burns.

■Material : Stainless Steel
■Size : W455×D455×H315mm  /  L 17.91" W 17.91" H 12.4"
■Size stowed : W560×D645×H32mm  /  L 22" W 1.26" H 25.39" 
■Weight : 5.5kg / 12.1 lbs

● Pack & Carry L Fireplace
■Material : Stainless Steel 
■Size : W445×D440×H175mm  /  Dimensions L 17.8" W 17.3" H 6.8" 
■Size stowed : W445×D440×H28mm  /  L 17.8" W 17.3" H 1"
■Weight : 1.6kg / 3.5 lbs

● Fireplace Grill Bridge L

■Material : Steel
■Size : W450×D450×H9mm  /  L 18" W 18" H 0.4"
■Weight : 1.9kg / 4.2 lbs

● Fireplace Base Plate L

■Material : Surface / 1680D Polyester·PVC Coating·Water Repellent Finish, Back / 600D Polyester·PU Coating·Water Repellent Finish, Tape, Mesh / 
Polyester, Ring / Nickel Plated Steel

■Size : 700×580×70(h)mm / L27.6"×W22.8"×H2.8"
■Weight：700g / 1.5lbs

● Fireplace Bag L

■Material : Stainless Steel
■Size : W484×D352×H19mm  /  L 19.1" W 13.9" H0.8"
■Weight : 1.6 kg / 3.5 lbs

● Fireplace Grill L

Takibi Fire & Grill
Outdoor use only
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1.00User Manual

□ Please refer to the individual manuals for instructions on how to use the product. If you have difficulty understanding the manual, please ask the store you purchased 
the product from or contact our customer service.

□ For the first time use of the Pack & Carry Fireplace L Grill Net, please wash, rinse and dry well before use.

Instructions for use

Snow Peak guarantees its products against manufacturer defects.
We have made every effort to insure our products are free from any defect or flaws. In the rare event that you feel this product has a defect or needs repair please contact 
the Snow Peak customer service or go to your local Snow Peak dealer where you purchased this product. Snow Peak will replace or repair any defect that may have been 
caused due to manufacturing. Snow Peak will not be able to replace this product if any damages occurred due to any of the following:

Warranty

□ Use soft sponge or scrub brush when washing these products. Rinse well 
and dry products in a ventilated, shaded area.

□ Store products in a cool, dry place.

□ After use, please wash well with a dishwashing detergent. Rinse and use 
soft cloth to dry product completely. 

□ Do not store this product outside. Please store product in a cool, dry place. 
□ When you store this product, please ensure product folds flat without any 

resistance. If resistance or deformation occurs during folding, please 
discontinue use of product.

1. Material quality has changed due to aging of product.
2. Damage by altering or careless handling.
3. Damaged due to improper handling which is prohibited as shown in instruc-

tion.
4. Product failure due to user accidents.
5. Any damage except with product defects due to manufacturing.

6. Damage by dirt and rust.
7. Damage by dismantling.
8. Deformation and failure of parts damaged by dropping or other similar 

incidents.
9. Product failure due to wear and tear by user.
10. Damage caused by improper use with other products.

□ After use, let the product cool down naturally. If you sprinkle with water or 
cool the product rapidly, the net and frame will be deformed. 

□ For oil stains, scorch marks, seasoning remnants, etc., clean with a mild 
detergent and wipe off any water. 

□ Do not store the product outdoors; instead, store it in a dry place. If the Grill 
Net becomes deformed by heat, correct the warp.

Maintenance

 : Misuse could result in injury or damage to property.Precaution
Pack & Carry L Fireplace
□ Please allow product to cool before storing. Do not pour water on the product unless in an emergency. Sudden temperature change may cause deformation or cracking.
□ Use both hands during set up and removal of product. Incorrect use may result in injury or damage to the product. 
□ Slight color changes in product due to use do not compromise the quality of the products. 
□ Stainless steel may rust if used/stored in poor conditions. 
Fireplace Base Plate L
□ Use this product on flat ground. Use of product on slanted or bumpy surfaces may result in deformation. The coating on surface is not heat-resistant, there is a chance 

of color change or peeling of coating.
□ Steel may rust if used/stored in poor conditions. 
Fireplace Grill Bridge L
□ Please allow product to cool before storing. Use of water or other cooling agents may cause deformation of product.
□ Use of iron, salt or oil may cause rusting. If corrosion occurs, please discontinue use of product.
□ There is a risk of instability or deformation of the Grill Bridge when you use this product with the Pack & Carry Fireplace L. If product becomes too unstable and use 

becomes difficult, please discontinue use of product. 
□ When folding the legs, take caution not to pinch your fingers between the legs and base. Use both hands to fold. 
□ It is possible that the pieces may rub together in storage, causing scratching to the product. This is not a defect and will not be covered by warranty. 
Fireplace Grill L
□ Clean the Grill Net with mild detergent and wipe off any moisture before using.
□ This product is designed for Snow Peak Grill Bridge L and Lift-up BBQ Box only. Do not use with other products.
□ Please check to make sure that your Grill Net is not warped before using. If the product is warped, it may fall or tip over, which is very dangerous. We recommend 

not grilling food that is smaller than the openings of the Grill Net.
Fireplace Bag L
□ Before using the product, check each part for abnormalities. If there are abnormalities, take the product to the dealer or contact listed on the product for inspection or repair.
□ There may be a case of color transfer due to the moisture or sweat on this product. Please pay attention to use and store it.
□ This product will be discolored by UV rays, rubbing, water leakage, and so on. Please pay attention not to leave it in direct sunlight and outside for long time as this may cause 

color degradation or deterioration.
□ Take caution to not place sharp objects in this carrying case, as they may pierce the material.
□ This product is not heat resistant. Keep away from fire.
□ This product is not water-proof. 
□ Storing in a humid place or leaving the product wet may cause problems such as mold, strange odors, color staining, and deterioration. After use, dry the product in a 

well-ventilated, shaded area. Gently remove any dirt using a soft brush before storing.
□ Do not use this product in a washing machine or drier. If you do, this may cause the color-dulling or shrink.
□ Carry this product with care. Do not drag. It may cause the breakage of the fabric, etc.
□ Please make sure to hold 2 handles together when you carry the product. The sewing parts of the handle and bag my break if they are pulled outward.
□ Please make sure to store Pack & Carry Fireplace, Options of Fireplaces when it’s cool after the use. If you store the product While it’s still hot, it may scorch or burn the fabric.

● Pack & Carry L Fireplace、Fireplace Base Plate L

● Fireplace Grill Bridge L

● Fireplace Grill L

□ Do not machine wash or dry. Spot clean only.
□ For tough stains, spot clean with a mild detergent and damp washcloth.
□ Air dry only.

● Fireplace Bag L

Pack & Carry L Fireplace, Fireplace Base Plate L: MADE IN JAPAN
Fireplace Grill Bridge L: MADE IN KOREA
Fireplace Bag L, Fireplace Grill L: MADE IN CHINA

Snow Peak Customer Service
(9:00-17:00)+1(888) 424-4916

Email: info@snowpeak.com

If you have any questions or 
concerns, please contact your retailer 
or Snow Peak customer service. 

Snow Peak, Inc. 456, Nakanohara, Sanjo-Shi, Niigata 955-0147 Japan
Tel. +81 256-46-5858 / Fax. +81 256-46-5860
www.snowpeak.co.jp

Snow Peak USA, Inc. 404 NW 23rd Avenue, Portland, Oregon 97210, USA
Tel. +1 (888) 424-4916 / Instagram. @snowpeakusa
Email. info@snowpeak.com / www.snowpeak.com



Pack & Carry L Fireplace

Merci d'avoir acheté ce produit Snow Peak.
Cet ensemble comprend un foyer, un socle, un support de gril, un gril et un sac de transport Pack & Carry.
Pour une utilisation sûre et durable, veuillez lire ce mode d'emploi avant d'utiliser ces produits, et conservez-le en lieu sûr. Assurez-vous de vérifier le contenu du kit et le mode 
d'emploi avant d'utiliser votre kit à l'extérieur. Si vous avez des questions ou souhaitez des informations supplémentaires concernant ce produit, veuillez contacter Snow Peak avant 
utilisation.

□ Les feux de camp peuvent s'avérer dangereux si les produits sont mal utilisés ou utilisés de manière autre que l'usage recommandé. Veuillez vous référer aux consignes de 
sécurité respectives de chaque produit inclus dans ce kit. Nos produits sont conçus dans un souci de sécurité, mais pour éviter tout danger pour les utilisateurs ou d'autres 
personnes ainsi que pour vos biens, nous demandons à chaque utilisateur de lire attentivement ce mode d'emploi avant utilisation.

□ Renseignez-vous auprès de la direction ou des autorités locales avant d'utiliser le kit de base Pack & Carry pour faire un feu de camp dans des espaces publics tels que des parcs, 
sur des terrains de camping ou près de rivières etc.

□ N'utilisez pas le produit pour faire des feux de camp dans un lieu où cela est interdit.

Contenu du kit
Pack & Carry L Fireplace×1
Fireplace Base Plate L×1
Fireplace Grill Bridge L×1
Fireplace Grill L×1
Fireplace Bag L×1

Fireplace Grill Bridge L Fireplace Base Plate L

Fireplace Grill L

Fireplace Bag L

■Matériau : Acier inoxydable
■Taille : 455 x 455 x 315 mm
■Taille plié : 645 x 560 x 32 mm
■Poids : 5,5 kg

Caractéristiques
● Pack & Carry L Fireplace

■Matériau : Acier inoxydable
■Taille : 440 x 445 x 175 mm
■Taille plié : 440 x 445 x 28 mm
■Poids : 1,6 kg

● Fireplace Grill Bridge L

■Matériau : Acier
■Taille : 450 x 450 x 9 mm
■Poids : 1,9 kg

● Fireplace Base Plate L

■Matériaux : Surface / Polyester 1680D・Revêtement PVC•Finition imperméable, Partie arrière / Polyester 600D•Revêtement PU•Finition imperméable, Bande, 
Filet / Polyester, Anneau / Acier nickelé
■Taille : 700 × 580 × 70 (h) mm
■Poids : 700 g

● Fireplace Bag L

■Matériau : Acier inoxydable
■Taille : 352 x 484 x 19 mm
■Poids : 1.6 kg

● Fireplace Grill L

Pour votre sécurité, veuillez lire ce mode d'emploi avant toute utilisation.Précautions d'emploi pour une utilisation en toute sécurité

Danger (Grand risque d'entraîner un accident grave ou la mort)

Pack & Carry L Fireplace
□ Ne pas utiliser en intérieur, dans un véhicule ou sous une tente. Ce produit est exclusivement a été conçu pour une utilisation en extérieur uniquement.

Avertissement (Risque d'entraîner des blessures graves ou la mort de l'utilisateur suite à une mauvaise utilisation)

Pack & Carry L Fireplace
□ Veuillez enlever tous les objets inflammables de la zone dans laquelle vous souhaitez faire votre feu de camp. N'utilisez pas le produit sur de l'herbe sèche, car elle pourrait 

propager le feu.
□ Veuillez utiliser ce produit sur un sol plat. S'il est utilisé sur une pente ou dans une position instable, il risque de se renverser. Vérifiez que le produit est stable avant de l'utiliser.
□ N'utilisez pas ce produit par vents forts. Cessez immédiatement de l'utiliser si les vents deviennent trop forts.
□ Le produit étant extrêmement chaud pendant et après son utilisation, faites preuve de prudence. Surveillez attentivement le feu et les environs. Tenez les enfants éloignés du 

feu de camp.
□ Ne déplacez pas le produit lorsque vous l'utilisez pour un feu de camp, cela est très dangereux.
Fireplace Base Plate L
□ Assurez-vous que les 4 pieds du Pack & Carry Fireplace L sont bien posés au sol.
□ Si vous utilisez le produit sur un sol instable, le Pack & Carry Fireplace L pourrait basculer ou le socle pourrait se plier.
Fireplace Grill Bridge L
□ Ce produit est conçu pour être utilisé avec le Pack & Carry Fireplace L. Ne l'utilisez pas comme un produit à part entière.
□ Assurez-vous de régler la hauteur du gril avant de faire cuire des aliments, et évitez d'effectuer des réglages de hauteur pendant la cuisson.
□ Utilisez des gants secs et résistants à la chaleur pour ajuster la hauteur du produit ou pour ajouter du bois de chauffage ou du charbon de bois. N'utilisez pas de gants mouillés, 

trop fins ou en fibres chimiques, car ils peuvent brûler et occasionner des blessures.
□ N'utilisez pas d'ustensiles de cuisine instables avec ce produit. Les ustensiles de cuisine encombrants ou trop longs peuvent tomber s'ils sont utilisés avec ce produit.
□ Ce produit est extrêmement chaud pendant et après utilisation. Faites preuve de prudence et tenez les enfants à l'écart du produit.
Fireplace Grill L
□ Pendant et un certain temps après l'utilisation, l'unité principale et la zone autour de l'unité principale sont très chaudes. Veillez à éviter les brûlures et tenez les enfants à 

l'écart.
□ Portez toujours des gants secs et épais pour déplacer le baking ami ou faire le plein de carburant. Des gants humides, fins ou synthétiques peuvent provoquer des brûlures.

Takibi Fire & Grill
Utilisation extérieure uniquement
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Mode d'emploi 1.00

□ Veuillez consulter les modes d'emploi respectifs pour obtenir les instructions sur la façon d'utiliser le produit. Si vous éprouvez des difficultés pour comprendre le mode d'emploi, 
veuillez vous adresser au magasin où vous avez acheté le produit ou contacter notre service client.

□ Veillez à bien laver, rincer et sécher le Pack & Carry Fireplace L Grill Net avant la première utilisation.

Mode d'emploi

Snow Peak garantit ses produits contre les défauts de fabrication.
Nous faisons tout notre possible pour nous assurer que nos produits soient exempts de tout défaut ou vice. Dans les rares cas où vous pensez que ce produit présente un défaut ou a besoin 
d'être réparé, veuillez contacter le service client de Snow Peak ou vous adresser à votre revendeur Snow Peak local où vous avez acheté ce produit. Snow Peak remplacera ou réparera tout 
défaut qui pourrait avoir été causé par la fabrication. Snow Peak ne sera pas en mesure de remplacer ce produit si des dommages sont survenus en raison de l'un des éléments suivants :

Garantie

□ Utilisez une éponge souple ou une brosse à récurer pour laver ces produits. Rincez 
correctement les produits et faites-les sécher dans un endroit aéré et abrité.

□ Entreposez les produits dans un endroit frais et sec.

□ Après utilisation, lavez avec un liquide vaisselle. Rincez, et utilisez un chiffon doux 
pour sécher complètement le produit.

□ N'entreposez pas ce produit à l'extérieur. Rangez-le dans un endroit frais et sec.
□ Lorsque vous entreposez ce produit, assurez-vous qu'il se plie sans aucune 

résistance. Si une résistance ou une déformation se produit pendant le pliage, 
cessez d'utiliser le produit.

1. La qualité des matériaux a changé en raison de la vétusté du produit.
2. Dommages résultant d'une modification ou d'une manipulation imprudente.
3. Dommages dus à une mauvaise utilisation, interdite dans les instructions.
4. Défaillance du produit due à un accident impliquant l'utilisateur.
5. Tout dommage, à l'exception des défauts de fabrication du produit.

6. Dommages causés par la saleté et la rouille.
7. Dommages dus au démontage.
8. Déformation et défaillance de pièces endommagées par des chutes ou autres 

incidents similaires.
9. Défaillance du produit due à une usure prématurée causée par l'utilisateur.
10. Dommages causés par une mauvaise utilisation avec d'autres produits.

□ Après utilisation, laisser le produit refroidir à l'état naturel. Un refroidissement 
rapide, par exemple en versant de l'eau sur le produit, déformera le filet à sertir, 
le cadre, etc.

□ Nettoyer la graisse, les traces de brûlure et le sel avec un détergent pour 
vaisselle et essuyer soigneusement.

□ Éviter l'extérieur et conserver dans un endroit sec. Corriger le gauchissement si 
les disques de cuisson sont déformés par la chaleur.

Entretien

Attention (Risque d'entraîner des blessures ou des dégâts matériels suite à une mauvaise utilisation)

Pack & Carry L Fireplace
□ Laissez refroidir le produit avant de le ranger. Ne versez pas d'eau dessus, sauf en cas d'urgence. De brusques changements de température peuvent provoquer des 

déformations ou des fissures.
□ Utilisez les deux mains pour installer et désinstaller le produit. Une mauvaise utilisation peut entraîner des blessures ou endommager le produit.
□ Les légers changements de couleur dus à l'usure ne nuisent pas à la qualité des produits.
□ L'acier inoxydable peut rouiller s'il est utilisé ou stocké dans de mauvaises conditions.
Fireplace Base Plate L
□ Utilisez ce produit sur un sol plat. Une utilisation du produit sur des surfaces inclinées ou irrégulières peut entraîner des déformations. Le revêtement de surface n'étant pas 

résistant à la chaleur, il y a un risque de changement de couleur ou d'écaillage du revêtement.
□ L'acier peut rouiller s'il est utilisé ou stocké dans de mauvaises conditions.
Fireplace Grill Bridge L
□ Laissez refroidir le produit avant de le ranger. Utiliser de l'eau ou d'autres agents réfrigérants peut entraîner la déformation du produit.
□ Utiliser du fer, du sel ou de l'huile peut causer de la rouille. En cas de corrosion, cessez d'utiliser le produit.
□ Il y a un risque d'instabilité ou de déformation du support de gril lorsque vous utilisez ce produit avec le Pack & Carry Fireplace L. Si le produit devient trop instable et que 

son utilisation devient difficile, cessez de l'utiliser.
□ Lorsque vous pliez les pieds, veillez à ne pas vous pincer les doigts entre les pieds et le socle. Utilisez vos deux mains pour les plier.
□ Il est possible que les pièces se frottent les unes aux autres lorsque vous rangez le produit, ce qui peut causer des rayures. Ceci n'est pas un défaut et ne sera pas couvert 

par la garantie.
Fireplace Grill L
□ Nettoyez les disques de cuisson avec du détergent pour vaisselle et essuyez-les avant de les utiliser.
□ Ce produit est exclusivement destiné au Snow Peak Grill Bridge L et Lift-Up BBQ BOX. Ne pas utiliser avec d'autres produits.
□ Assurez-vous que les plaques de cuisson ne sont pas déformées avant de les utiliser. L'utilisation de plaques de cuisson gauchies peut les faire tomber ou se détacher, ce 

qui est très dangereux. Lors de la cuisson au gril, utilisez des aliments dont la taille est supérieure à l'intervalle des mailles.
Fireplace Bag L
□ Avant d'utiliser le produit, vérifiez que chaque pièce ne présente pas d'anomalie. En cas d'anomalie, apportez le produit au revendeur ou au contact indiqué sur le produit 

pour l'inspecter ou le réparer.
□ Il peut y avoir un transfert de couleur dû à l'humidité ou à la sueur sur ce produit. Veillez à l'utiliser et à le ranger avec soin.
□ Ce produit se décolore sous l'effet des rayons UV, des frottements, des fuites d'eau, etc. Veillez à ne pas le laisser en plein soleil ou à l'extérieur pendant une longue période, 

car cela pourrait entraîner une dégradation ou une détérioration de la couleur.
□ Veillez à ne pas placer d'objets pointus dans cette mallette, car ils pourraient percer le matériau.
□ Ce produit ne résiste pas à la chaleur. Tenir à l'écart du feu.
□ Ce produit n'est pas étanche. 
□ Stocker le produit dans un endroit humide ou le laisser mouillé peut entraîner des problèmes tels que des moisissures, des odeurs étranges, des taches de couleur et une 

détérioration. Après utilisation, séchez le produit dans un endroit bien ventilé et à l'ombre. Enlevez délicatement toute saleté à l'aide d'une brosse douce avant de ranger le 
produit.

□ N'utilisez pas ce produit dans une machine à laver ou un sèche-linge. Si vous le faites, la couleur risque de se ternir ou de rétrécir.
□ Transportez ce produit avec précaution. Ne le traînez pas. Cela pourrait entraîner la rupture du tissu, etc ?
□ Veillez à tenir les deux poignées ensemble lorsque vous portez le produit. Les pièces de couture de la poignée et du sac peuvent se casser si elles sont tirées vers l'extérieur.
□ Veillez à ranger la cheminée Pack & Carry, Options of Fireplaces lorsqu'elle est froide après utilisation. Si vous rangez le produit alors qu'il est encore chaud, il risque de 

brûler le tissu.

● Pack & Carry L Fireplace、Fireplace Base Plate L

● Fireplace Grill Bridge L

● Fireplace Grill L

□ Ne le lavez ou ne le séchez pas à la machine. Nettoyez uniquement les taches.
□ Pour les taches tenaces, nettoyez-le avec un détergent doux et une lingette humide.
□ Faites sécher à l'air uniquement.

● Fireplace Bag L

Pack & Carry L Fireplace, Fireplace Base Plate L: FABRIQUÉS AU JAPON
Fireplace Grill Bridge L: FABRIQUÉ EN CORÉE
Fireplace Bag L, Fireplace Grill L: FABRIQUÉ EN CHINE

Snow Peak, Inc. 456, Nakanohara, Sanjo-Shi, Niigata 955-0147 Japan
Tel. +81 256-46-5858 / Fax. +81 256-46-5860
www.snowpeak.co.jp

Snow Peak USA, Inc. 404 NW 23rd Avenue, Portland, Oregon 97210, USA
Tel. +1 (888) 424-4916 / Instagram. @snowpeakusa
Email. info@snowpeak.com / www.snowpeak.com

Si vous avez des questions ou 
des préoccupations, veuillez 
contacter votre détaillant ou le 
service clientèle de Snow Peak.

Service clientèle de Snow Peak
+1(888) 424-4916 (de 9 h 00 à 17 h 00)

Courriel : info@snowpeak.com


